
SAMMANTRÄDESPROTOKOLL
Sammanträdesdatum

2024-09-10

Plats och tid Brisen / Grynnan Kommunhuset Strömsvik, 2024-09-10, kl. 08:15-10:45

Justeringens Kommunhuset Strömsvik 2024-09-18 kl. 13:00
plats och tid

Beslutande Stefan Kemle (LPo), ordf.
Anders Sjölander (M), v. Ordf.
Jonas Andersson (V)

Närvarande
ersättare

Övriga närvarande Carina Hall, utbildningschef
Mimmi Trysberg, rektor
Jasmina Kovacevic, sekreterare

Nadja Kartushina, verksamhetsekonom
Sandra Gullberg, IFO-chef
Victoria Ackemo, rektor för rektorsområde 2

Utses att justera Jonas Andersson (V)

Underskrift Sekreterare ......................................................................... Paragrafer 16 - 16
Jasmina Kovacevic

Ordförande .........................................................................

Stefan Kemle (LPo)

Justerande ........................................................................

Jonas Andersson (V)

ANSLAG/BEVIS
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag

Organ Kommunstyrelsens Barn och Utbildningsutskott

Sammanträdesdatum 2024-09-10

Datum för
anslagsuppsättande

2024-09-18 Datum för
anslags nedtagande

2024-10-10

Förvaringsplats
för protokollet

Kommunhuset Strömsvik

Underskrift ...............................................................

Jasmina Kovacevic
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Information till KS-BUU

Kommunstyrelsens barn- och utbildningsutskotts beslut

Informationen läggs till handlingarna.

Ärendebeskrivning

a) Presentation
Den nya utbildningschefen Carina Hall introducerar sig för utskottet och
politikerna ger en kort presentation av sig själva för den nya
utbildningschefen.

b) Ekonomisk uppföljning och delårsrapport
Verksamhetsekonomen Nadja Kartushina presenterar den ekonomiska
månadsuppföljningen. Under hela 2024 har prognosen hittills varit i balans,
men nu förväntas ett positivt resultat för första gången i år, med en prognos
som indikerar ett överskott. Förskolan visar ett positivt resultat, medan
grundskolan fortfarande har ett underskott. Detta underskott beror på flera
faktorer, inklusive ett ökat antal elever i grundskolan och fler nyanlända
elever. Lokalkostnaderna är högre i år, samtidigt som statsbidraget är lägre
jämfört med förra året. Gymnasieskolan visar fortsatt balans med ett resultat
på +-0. Efter den 15 september kommer vi att kunna avgöra om
gymnasieskolan kommer att generera ett underskott eller överskott. Detta
baseras på de utbildningar som eleverna väljer och deras kostnader.

Förvaltningen får i uppdrag att till nästa utskottsmöte redovisa en analys av
orsakerna till det negativa resultatet för grundskolan samt att lägga fram en
åtgärdsplan.

Utbildningschefen Carina Hall och rektor Mimmi Trysberg presenterar
delårsrapporten och redovisar måluppfyllelsen i förhållande till inriktningsmål,
resultatmål och indikatorer.

c) Särskild skolgång
IFO-chef Sandra Gullberg och Victoria Ackemo, rektor för rektorsområde 2,
har samarbetat som socialtjänst och skola för att minska antalet externa
placeringar av barn och unga. De presenterar nu en lösning i form av en
särskild undervisningsgrupp vid namn "Utsikten". Det är inte en resursskola
utan en särskild undervisningsgrupp som Vammarskolan själva ansvarar för,
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riktad mot elever i årskurs 6-9. Målet är att arbeta för att eleverna ska kunna
återgå till den ordinarie undervisningen.

d) Information från verksamhetsområde
Rektor Mimmi Trysberg informerar utskottet om att en ny rektor har
rekryterats till rektorsområde 1 och att en biträdande rektor har anställts vid
Vammarskolan. Vidare redovisas bemanningsstatistik för verksamheten, som
visar att antalet anställda med sjukfrånvaro per månad har minskat.Utskottet
informeras vidare om att motionen om skolfrukost kommer att besvaras när
de ungefärliga kostnaderna har beräknats. När det gäller motionen om
senarelagd skolstart avvaktar vi resultaten från den pågående studien i Borås
kommun.

_ _ _ _ _ _ _

Beslutet skickas till
Berörda
Akten
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